
 

 

Debata podczas konferencji Lato HR 

Porozmawiajmy o wynikach czyli jak się robi szczęście w pracy 

Moderator: Monika Dawid-Sawicka – ekspertka rynku pracy 

Szczęście wydaje się tym, nadrzędnym, odległym i trudnym do osiągnięcia bytem. Jednym z 

bardziej znanych badań dotyczących szczęścia jest światowy wskaźnik szczęścia (HPI – Happy 

Planet Index) stworzony w roku 2006 przez New Economics Foundation w celu mierzenia 

dobrostanu społecznego. Wyniki najświeższych badań z 2018 roku plasują Polskę na 42 miejscu 

wśród  156 badanych krajów. O miejscu w zestawieniu decyduje sześć czynników: oczywiście 

dochody ludzi (jednak nie średnia pensja, lecz PKB na mieszkańca), oczekiwana długość życia, 

wysokość i zakres świadczeń społecznych (emerytury, renty, zasiłki, programy socjalne), wolność 

podejmowania przez ludzi decyzji, poczucie „korupcjogenności” i dobroczynność. 

W firmach od wielu lat tworzone są rozwiązania zwiększające satysfakcję pracowników, 

wpływające na zaangażowanie oraz równowagę życiową. Ostatnio  coraz częściej w  rozmowach 

o pracownikach i  ich miejscach pracy, pojawia się pojęcie szczęścia. Wg badania prowadzonego 

w ramach akcji www.pracujebolubie.pl tylko 37% Polaków jest szczęśliwych w swojej pracy.  

Czy celem organizacji jest szczęście pracowników? Czy naprawdę potrzebujemy rozmów o 

szczęściu jeśli chcemy myśleć o pełnym zaangażowaniu i efektywności zespołów?  

Czy prawdą jest, że pracownicy dadzą z siebie wszystko tylko, jeśli są naprawdę szczęśliwi 

w swoim miejscu pracy? A jeśli nawet, to jaka jest zależność pomiędzy poczuciem szczęścia 

a zakładanymi wynikami i zyskami?  

 

Zaproszeni do debaty praktycy podzielą się swoim doświadczeniem. Dlaczego zainteresowali się 

tym tematem? Jakie, ich zdaniem, rozwiązania zwiększają dobrostan pracowników? Jakie 

rozwiązania wdrażają? Jakie jest przełożenie poczucia szczęścia pracowników na wyniki 

organizacji dla której pracują? 


